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2020Z09265 

Vragen van de leden Jasper van Dijk en Futselaar (beiden SP) aan de 
ministers van Sociale Zaken en Werkgelegenheid en van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over arbeidsmigranten in een vleesfabriek in Groenlo die 
moesten doorwerken ondanks een corona-uitbraak (ingezonden 25 mei 2020). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Vleesbedrijf Vion in Groenlo gesloten na 
corona-uitbraak»?1 

Vraag 2
Is het waar dat een groot deel van de werknemers van de fabriek arbeidsmi-
grant is? Hoeveel precies? 

Vraag 3
Is het waar dat werknemers van de fabriek moesten doorwerken terwijl er 
sprake was van een corona-uitbraak? 

Vraag 4
Is het waar dat het bedrijf pas gesloten is nadat de Nederlandse Voedsel en 
Warenautoriteit (NVWA) haar dierenartsen terugtrok vanwege het besmet-
tingsgevaar? 

Vraag 5
Waarom is de slachterij niet eerder gesloten? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat deze gang van zaken het cynische beeld oproept dat 
aan het leven van een arbeidsmigrant in Nederland kennelijk minder waarde 
wordt gehecht dan aan het leven van een dierenarts? 

Vraag 7
Hoe beoordeelt u het optreden van de NVWA in deze kwestie? 

1 https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2334540-vleesbedrijf-vion-in-groenlo-gesloten-na-corona-
uitbraak.html
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Vraag 8
Bent u bereid om alle vleesbedrijven onaangekondigd te laten inspecteren, te 
beginnen met de vleesbedrijven waarover u signalen heeft ontvangen? 

Vraag 9
Welke sancties gaat u treffen tegen bedrijven die zich niet aan de corona-
maatregelen houden? 

Vraag 10
Wat gaat u doen om medewerkers van slachterijen beter te beschermen?
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